

Temporary Help Services

As agreed with Treasury Board, the Under-Secretary of State for External Affairs has delegated his authority to approve personal services contracts or temporary agency employment for more than eight weeks to the Associate Under-Secretary.

It should be noted that each contract expected to exceed eight weeks must be submitted to Personnel well in advance of the eighth week in order to ensure that all administrative steps are completed before the deadline. Under no circumstances are agency contracts to be extended beyond eight weeks without prior approval of the Associate Under-Secretary.

Life on a Carousel - A Rotational Career

A lunch-hour briefing will be given by the Posting Services Centre in its training room (D1-195) at noon on Wednesday, January 15, on the subject of the posting cycle and the role of the Posting Services Centre in assisting employees and their families in the various stages of the posting process. Foreign service employees interested in attending are reminded to register with Lucia Arruda at 992-2221.

Services de travail temporaire

Suite à une entente avec le Conseil du Trésor, le Sous-secrétaire d'État aux Affaires extérieures a délégué au Sous-secrétaire associé le pouvoir d'autoriser les contrats de services personnels, ainsi que les demandes de services de travail temporaire de plus de huit semaines.

Veillez noter que toutes les demandes de services de travail temporaire de plus de huit semaines doivent être envoyées à la direction du personnel bien avant la huitième semaine, afin que toutes les formalités administratives soient complétées avant l'échéance. Un gestionnaire ne doit en aucun cas autoriser de telles prolongations sans l'autorisation préalable du Sous-secrétaire associé.

La vie sur un manège - Une carrière permutante

On rappelle qu'une séance d'information sur le cycle d'affectation et le rôle que joue le Centre des services à l'affectation (ADTB) dans la préparation des employés et de leur famille aux diverses étapes du processus d'affectation aura lieu le jeudi 16 janvier à 12 h dans la salle de formation de ADTB (D1-195). Les employés du service extérieur qui sont intéressés à y assister sont priés de s'inscrire auprès de Lucia Arruda au 992-2221.

PERSONNEL CHANGES/MOUVEMENTS DE PERSONNEL

COMMERCIAL-ECONOMIC STREAM/FILIÈRE COMMERCIALE-ÉCONOMIQUE

<u>SEPARATIONS</u> <u>CESSATIONS D'EMPLOI</u>	<u>GRADE</u> <u>CLASSE</u>	<u>FROM</u> <u>DE</u>	<u>EFFECTIVE DATE</u> <u>À COMPTER DU</u>
Kerr, C.M.	CO-2	TGP	1985-12-31